
Kort overzicht besluiten gemeenteraad Laren vergadering 24 juni 2015 

 

De gemeenteraad van Laren heeft in zijn vergadering van 24 juni jl. de volgende zaken 

behandeld c.q. besloten (alle leden aanwezig): 

 

 Burgemeester Elbert Roest meldt de afwezigheid van wethouder Ton Stam wegens 

ziekte, verwijst naar het recente tussenbericht aan de raad inzake de HBEL-

samenwerking, en meldt dat er een aantal ‘injecties’ heeft plaatsgevonden in de 

vervuilde grond aan de Torenlaan, alsmede zgn. ‘peilbuizen’ zijn geslagen. De op die 

manier in de grond ingebrachte bacteriën moeten nu hun werk gaan doen; het kan 
overigens wel even duren voordat er resultaat zichtbaar is. 

 Wethouder Tijmen Smit geeft desgevraagd aan dat het rapport over de locatie van 

scouting Maggy Lekeux dinsdag a.s. in het college wordt besproken en daarna aan de 

raad wordt gezonden. Er wordt nog nader bekeken wanneer de raad het erover zou 

kunnen hebben. 

 De fractie van Liberaal Laren heeft –aan de hand van een recent voorbeeld aan de 
Tafelbergweg- vragen gesteld over het beleid m.b.t. de kap van gemeentelijke bomen 

(de portefeuillehouder antwoordt onder meer dat de betreffende kap uiteraard wordt 

getoetst aan de bepalingen in de APV, in casu op kosten van de eigenaar is geschied 

met een plicht tot herplant, en de ‘groene kennis’ wel degelijk in huis is bij de 

gemeente; in zijn algemeenheid is het natuurlijk zo dat de gemeente bij het kappen van 

bomen altijd moet afwegen tussen het conserverend beleid en het individuele belang 

van een burger; de betreffende casus zal intern nog wel eens goed worden besproken). 

 Wat betreft de Voortgang grote projecten deelt burgemeester Elbert Roest mee dat er 
vorige week een vergadering van het AB van het GNR is geweest, waarbij een aantal 

‘sporen’ is benoemd (o.a. governance, plannen Winsemius, marketingstrategie, 

bijdragen participanten, solide financiële positie, overleg met stakeholders) om tot een 

gedegen plan voor de toekomst te komen; besluitvorming in de raden van de 

deelnemende gemeenten is voorzien voor oktober a.s. 

Voorts schetst hij de stand van zaken m.b.t. het brandweeroefencentrum, waarbij 

onder meer een vraag is of Utrechtse gemeenten zullen participeren. De uitkomst 

wordt na de zomer verwacht, en er wordt alvast een raadsinformatieavond over dit 

onderwerp aangekondigd voor 9 november a.s. 

 Bij ‘Meldingen Portefeuillehouders m.b.t. Gemeenschappelijke Regelingen’ geeft 

wethouder Leen van der Pols onder meer aan dat hard wordt gewerkt aan nadere 

uitwerking van de plannen m.b.t. het budget voor de Regio (7 miljoen euro) t.b.v. de  

Huishoudelijke Hulp Toeslag (HHT); besluitvorming daarover wordt dit najaar 

verwacht. De evaluatie van de lokale keuzenota zal in HBEL-verband worden 

uitgerold, en er is voorts grote aandacht voor het uitblijven van exact cijfermateriaal 

m.b.t de verantwoording van budgetten in het kader van het sociaal domein; in relatie 

hiertoe wordt na de zomer een informatiebijeenkomst voor de raden georganiseerd.    

Hij zegt desgevraagd toe nader uit te zoeken of er al contracten m.b.t. GGZ-jeugd zijn 

afgesloten en welke verdeelsleutel bij de budgetten HHT wordt gehanteerd.  

Burgemeester Elbert Roest meldt dat een notitie over de voortgang van de regionale 

strategische agenda van de Regio op korte termijn naar de raden komt.                                                                                                   

 De raad heeft de notulen van zijn vergadering d.d. 27 mei 2015 vastgesteld. 

 De raad heeft de heren J.H. (Hans) Faas en L.P.M. (Luc) Bosch (beiden VVD) 
benoemd tot plv. lid van de commissies R&I en M&F.  

 De raad heeft het voorstel Zienswijze Jaarstukken 2014 BEL Combinatie vastgesteld. 
 



 

Daarbij is een door alle fracties ingediende motie, waarbij de raad concludeert dat met  

verwijzing naar het (geheime) dossier inzake de debiteureadministratie de BEL-raden  

met instemming kennis nemen van de in deze context gepresenteerde analyse, die als  

zodanig zowel een appreciatie herbergt van de ontwikkeling van het debiteuren-  

dossier, als een aanwijzing hoe herhaling van gepresenteerde fouten in de toekomst  

kan worden voorkomen, en in relatie tot wat niet goed is gegaan de raden er bij  

betrokkenen op aandringen expliciet en publiekelijk kenbaar te maken dat zij deze  

gang van zaken spijtig en zeer betreurenswaardig vinden; aldus worden de  

voorwaarden geschapen die de raden in staat stellen vertrouwen uit te spreken dat  

adequaat bestuur van de BEL Combinatie in de toekomst kan worden gewaarborgd,   

-unaniem- aanvaard.  

De portefeuillehouder heeft toegezegd een overzichtje te verzorgen van het aantal fte  

bij de BEL Combinatie in de afgelopen jaren.  

 Voorts heeft de raad de Huisvestingsverordening Gooi en Vechtstreek vastgesteld.  

 De raad heeft het voorstel 1
e
 partiële herziening BP Laren-Noord vastgesteld. Daarbij 

is een amendement van Liberaal Laren, D66 en het CDA, om de passage over de 

ambtshalve wijzigingen m.b.t. goothoogten (verruimingsmogelijkheid onder 

voorwaarden) te schrappen, na stemming - 9 vóór en 6 tegen-, aanvaard. 

 Tevens heeft de raad het voorstel Beeldkwaliteitsplan Larense Houthandel-
Bibliotheeklocatie vastgesteld. 

 Het voorstel Intentiebesluit integratie RBL in Regio Gooi&Vechtstreek is eveneens 
door de raad vastgesteld.   

 De gemeenteraad heeft het voorstel Omniumscholen vastgesteld. 

 Het voorstel Zienswijze ontwerp-begroting 2016 Tomin-groep is door de raad 
vastgesteld.   

 Een motie (‘vreemd aan de orde van de dag’) van de PvdA, waarbij het college wordt 

verzocht het leegkomende gebouw van ‘De Scheper’ (tijdelijk) in beheer te geven aan 

de woningbouwverenigingen t.b.v. het creëren van woonruimte, is -na stemming, 3 

vóór en 12 tegen-, verworpen. 

 Tot slot heeft de raad de lijst met ingekomen stukken en mededelingen vastgesteld.   

 

Eindtijd: 22.20 uur 

 

Zw. 25/06/2015 

 

 

 


